
Protokół Nr LV/22 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

odbytej w dniu 20 grudnia 2022 r.  

w Sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

  

Przewodniczący Agnieszka Śladowska otworzyła obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

9 Marek Pomykała NIE  20.12.2022 14:26 Nieobecny 

10 Aneta Sawicka NIE  20.12.2022 14:26 Nieobecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  20.12.2022 14:26 Obecny 

 

 

 

 



Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LI/22 z sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 r.: a) odczytanie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz o 

projekcie uchwały wieloletniej prognozy finansowej, b) dyskusja nad wniesionymi 

poprawkami, w tym poprawkami zaproponowanymi przez Wójta Gminy Kostomłoty i 

ich głosowanie, c) głosowanie nad projektem uchwały. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kostomłoty na lata 

2022-2025. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w 

Gminnym Żłobku „Wesołe Skrzaty” w Kostomłotach. 

12.  Wnioski i oświadczenia. 

13.  Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad LV sesji Rady Gminy. 

 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kostomłoty Agnieszka Śladowska otworzyła sesję powitała 

radnych oraz zaproszonych gości. Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych, zatem Rada ma moc podejmowania prawomocnych uchwał.  



Listy obecności stanowią załączniki nr 1, nr 2 i nr 3. 

 

Ad. 2. Przyjęcie programu sesji. 

 Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LI/22 z sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 r.:  

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz o 

projekcie uchwały wieloletniej prognozy finansowej,  

b) dyskusja nad wniesionymi poprawkami, w tym poprawkami zaproponowanymi przez Wójta 

Gminy Kostomłoty i ich głosowanie,  

c) głosowanie nad projektem uchwały. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. Z 

autopoprawką. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kostomłoty na lata 

2022-2025. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym 

Żłobku „Wesołe Skrzaty” w Kostomłotach. 

12.  Wnioski i oświadczenia. 

13.  Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad LV sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Śladowska zapytała czy są uwagi do proponowanego 

porządku programu obrad. W związku z brakiem uwag przeszła do głosowania. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu Nr LI/22 z sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady i nikt nie wniósł 

uwag do protokołu. Radni w głosowaniu, poprzez podniesienie ręki, jednogłośnie przyjęli 

protokół Nr LI/22. 

 



Ad. 4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Śladowska udzieliła głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Janina Gawlik – Proszę Państwa, otrzymaliście państwo ogólny taki zarys. W 

międzyczasie miedzy sesjami negocjowaliśmy z ALBĄ przedłużenie umowy do końca lutego. 

Ponieważ mamy ogłoszony przetarg, on gdzieś do końca lutego powinien się zakończyć. Alba 

przedstawiła nowe stawki. W „ Sprawach różnych” Państwu rozdam, jakie są rozbieżności. 

Przez ten tydzień, przez dwa tygodnie mamy urwanie głowy. Wydajemy zaświadczenia, jeżeli 

chodzi o węgiel dla mieszkańców Gminy Kostomłoty. Węgiel od dzisiaj jest dystrybuowany. 

W Wichrowie jest węgiel kostka, i Eko groszek. Mam nadzieję, że troszeczkę ludzi węgiel 

zdobędzie, przyjechały cztery transporty i w dalszym ciągu będą dojeżdżać żeby ludziom ten 

węgiel porozwozić. Węgiel jest w cenie 2090, 00zł.   Przypominany, że firmy mają prawo 

wziąć do 2200,00zł, 100 zł za transport bez względu na miejsce, w które rozwożą, 100 zł od 

tony, jeżeli chodzi o workowanie Eko groszku. Wprowadziliśmy trochę oszczędności, jeżeli 

chodzi o energię elektryczną. Zleciliśmy TAURON – owi wyłączenie lamp od godz. 23.00 do 

5.00 rano, no niestety TAURON jest bez pieniędzy i sukcesywnie przekierowuje na 

sterownikach to wyłączanie. Oprócz tego tak jak wspominałam GDDKiA. wystąpiła do nas z 

pismem o jak najszybsze wykreślenie z ewidencji mostów na autostradzie A4.  Myślę, że to 

będzie taki początek, że idą w kierunku starego śladu, tego będziemy się trzymać, natomiast 

to wykreślenie jest w gestii Wójta Gminy zarządzeniem, ale musimy jeszcze powiadomić 

konserwatora. Czyli ta procedura jak najszybciej w styczniu będzie zrealizowana i uda nam 

się wykreślić. Te mosty zostały wpisane chyba za poprzednika w 2015 roku, została założona 

ewidencja. Poprzedni Wójt wpisał te obiekty do ewidencji zabytków. Także trzeba 

zarządzeniem te obiekty wykreślić.  

Jeżeli są pytania. Bardzo proszę, odpowiem.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Radny Marek Żądło – Ja mam takie pytanko Pani wójt, te mosty będą likwidowane? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - tak, droga będzie na trzeci pas i pas awaryjny, czyli mosty 

musza być wyburzone i pobudowane nowe. 

Radny Marek Żądło - no niestety nie będą wszystkie… 

Wójt Gminy Janina Gawlik - będą tylko te mosty gdzie jest droga publiczna, przebiega przez 

most droga publiczna. 

Radny Marek Żądło - tak zwane polne będą całkowicie zlikwidowane. 

Radny Mariusz Żałobniak – na terenie Gminy Kostomłoty ile szacunkowo jest takich dróg 

publicznych przebiegających przez wiadukty ? 

Wójt Gminy Janina  Gawlik- w większości są to drogi publiczne, nie mamy drogi publicznej 

chyba przy Kostomłotach, Piotrowice i na Stróże…. Natomiast na pewno będą przy 



projektowaniu będziemy tu wnosic uwagi, że rolnik musi przejechac na pole, na druga stronę, 

jak rozwiążą nie wiem. 

Radny Marek Żądło -  a ten na Paździorno? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - to jest publiczna.  Jeżeli będzie spotkanie z GDDKiA ja bardzo 

proszę żeby Rada była z nami, bardzo ważne jest, jeżeli wszyscy stoimy murem za naszą 

koncepcją, żeby ją potrafić obronić, żeby nie było, że jest tylko dwóch trzech radnych, a 

reszta się tym nie interesuje.  A potem są pytania, na które niejednokrotnie my nie zadajemy, 

potrafimy odpowiedzieć. 

Radny Marek Żądło – a węgiel to jest w godzinach? 

Wójt Gminy Janina  Gawlik - …od rana rozwożą, dzisiaj zaczęli… do późna póki możliwe 

będą rozwozić. 

Radny Mariusz  Żałobniak – Pani Wójt taki wniosek i prośba, żeby na stronie internetowej 

opublikować te informacje dla mieszkańców, czyli godziny, jakie są zasady, czy te 2090, plus 

100 plus 100 jeżeli ktoś potrzebuje z dowozem i workowaniem. 

Wójt Gminy Janina Gawlik– Panie Radny, wszyscy mieszkańcy są informowani, nie my się 

zajmujemy już informacją, zaświadczenia, które są składane na skład, który rozwozi sam 

informuje mieszkańców. My ograniczamy się tylko do wydania zaświadczeń. 

Radny Mariusz Żałobniak - Czy istnieje jakiś problem żeby poinformować o tym 

mieszkańców? Po rozmowie z mieszkańcami ,zadają pytania, tłumaczę co było na sesji, nie 

każdy odsłuchuje całą sesję. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Dobrze podamy tą informację. 

Sekretarz Gminy Anna Orzechowska- przy wydawaniu zaświadczeń pracownicy informują o 

miejscu i o godzinach, ale taka informacja może się pojawić jak najbardziej na naszej stronie. 

Przewodnicząca Rady Gminy - z tym, że nie wiadomo jak ten Pan, ta firma, która prowadzi.. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - tam jest ustawiana kolejka i tym zajmuje już ta firma. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska – ale każdy musi dostać zaświadczenie i jest 

informowany przez tą firmę co jak dalej będzie to działało, może w błąd nie 

wprowadzajmy… 

Wójt Gminy Janina Gawlik - nie chciałabym wchodzić w kompetencje tej firmy, natomiast 

ludzie którzy odbierają zaświadczenia i wiozą na miejsce, ustawiają się w kolejkę, wszystko 

wiedzą. 

Radny Edward Kulig – Pani Wójt, mam takie pytanie, co w związku z piecami, które są w 

naszych świetlicach wiejskich? Czy takie zaświadczenie, no ja nie mówię ze teraz, ale 

powiedzmy do jakiejś imprezy która będzie w okresie zimowym, czy takie zaświadczenie 

będziemy mogli pobrać… na jakiej zasadzie? 



Wójt Gminy Jania Gawlik - nie, zaświadczenia wydajemy tylko osobom fizycznym. Ja jestem 

dogadana z firmą. Po rozmowach firma przywiezie nam węgiel po cenie tańszej do świetlic i 

tam gdzie palimy w piecach. Do 11 stycznia mamy mieć te jednostki zabezpieczone. Jeżeli 

tam gdzie jest pilna potrzeba, to proszę dzwonić ja będę prosić, żeby mi ten węgiel do 

świetlicy tonę czy półtorej  tony dowozić. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska– Ja jeszcze mam pytanie pani Wójt, na 

każdy rodzaj pieca do świetlicy? 

Wójt Gminy Janina Gawlik  – nie , tylko będzie Eko groszek, tak jak kupujemy komercyjnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy - czy jeszcze mamy pytanie do pani Wójt? Nie widzę 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodnicząc Rady Gminy Agnieszka Śladowska poinformowała, że radni otrzymali 

sprawozdanie w formie elektronicznej, następnie otworzyła dyskusję i ją zamknęła z uwagi na 

brak chętnych do dyskusji. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu nr 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska zgłosiła wniosek formalny o 

nieodczytywanie uchwał, przypomniała także, że wszystkie projekty uchwał zostały 

omówione na posiedzeniu komisji wspólnych. Radni przyjęli wniosek jednogłośnie, 13 

głosów za. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

 

Przewodnicząca  Rady otworzyła dyskusję i ja zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 20.12.2022 14:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 



Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 20.12.2022 14:36 

2 Ryszard Pisarek Za 20.12.2022 14:36 

3 Leon Barylak Za 20.12.2022 14:36 

4 Edward Kulig Za 20.12.2022 14:36 

5 Józef Osowski Za 20.12.2022 14:36 

6 Barbara Konicka Za 20.12.2022 14:36 

7 Paweł Marchewka Za 20.12.2022 14:36 

8 Marek Pomykała Nieobecny ------------ 

9 Aneta Sawicka Nieobecny ------------ 

10 Jan Szwedo Za 20.12.2022 14:36 

11 Agnieszka Śladowska Za 20.12.2022 14:36 

12 Marek Żądło Za 20.12.2022 14:36 

13 Waldemar Sudoł Za 20.12.2022 14:36 

14 Marzena Kruźlak Za 20.12.2022 14:36 

15 Sebastian Pawlak Za 20.12.2022 14:36 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do  niniejszego protokołu 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 r.:  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła  dyskusję. 

Radny Józef Osowski – Chciałbym powiedzieć, że kolejny budżet i dalej w budżecie nie ma 

dla Lisowic hali sportowej nie ma nic dla Lisowic, no nie dba się o te Lisowice, podatki płacą 

nic nie mają z tego. Dziękuję. 

Opis punktu: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

oraz  o projekcie uchwały wieloletniej prognozy finansowej 

Skarbnik Gminy Rafał Hossa odczytał uchwałę  Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 6 

grudnia 2022r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Kostomłoty projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Kostomłoty na rok 2023 wraz z uzasadnieniem i materiałami 

informacyjnymi. Opinia pozytywna. Skarbnik odczytał również uchwałę z dnia 6 grudnia 



2022 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały w spawie Wieloletnie Prognozy Finansowej 

Gminy Kostomłoty  wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2023. Opinia Pozytywna. 

b) dyskusja nad wniesionymi poprawkami, w tym poprawkami zaproponowanymi przez 

Wójta Gminy Kostomłoty i ich głosowanie, 

Przewodnicząca poinformowała iż nie wpłynęły wnioski o poprawkach i uwagach, wiec 

przeszła do punktu c. 

c) głosowanie nad projektem uchwały. 

Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę 

Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 

r.:  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 20.12.2022 14:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 20.12.2022 14:39 

2 Ryszard Pisarek Za 20.12.2022 14:39 

3 Leon Barylak Za 20.12.2022 14:39 

4 Edward Kulig Za 20.12.2022 14:39 

5 Józef Osowski Za 20.12.2022 14:39 

6 Barbara Konicka Za 20.12.2022 14:39 

7 Paweł Marchewka Za 20.12.2022 14:39 



8 Marek Pomykała Nieobecny ------------ 

9 Aneta Sawicka Nieobecny ------------ 

10 Jan Szwedo Za 20.12.2022 14:39 

11 Agnieszka Śladowska Za 20.12.2022 14:39 

12 Marek Żądło Za 20.12.2022 14:39 

13 Waldemar Sudoł Za 20.12.2022 14:39 

14 Marzena Kruźlak Za 20.12.2022 14:39 

15 Sebastian Pawlak Za 20.12.2022 14:39 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8 .  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

Przewodnicząca  Rady otworzyła dyskusję i ja zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została podjęta 

przez Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Kostomłoty na 2022 rok. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 20.12.2022 14:40 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 20.12.2022 14:40 

2 Ryszard Pisarek Za 20.12.2022 14:40 



3 Leon Barylak Za 20.12.2022 14:40 

4 Edward Kulig Za 20.12.2022 14:40 

5 Józef Osowski Za 20.12.2022 14:40 

6 Barbara Konicka Za 20.12.2022 14:40 

7 Paweł Marchewka Za 20.12.2022 14:40 

8 Marek Pomykała Nieobecny ------------ 

9 Aneta Sawicka Nieobecny ------------ 

10 Jan Szwedo Za 20.12.2022 14:40 

11 Agnieszka Śladowska Za 20.12.2022 14:40 

12 Marek Żądło Za 20.12.2022 14:40 

13 Waldemar Sudoł Za 20.12.2022 14:40 

14 Marzena Kruźlak Za 20.12.2022 14:40 

15 Sebastian Pawlak Za 20.12.2022 14:40 

 

Uchwałą stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez Rade Gminy w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 20.12.2022 14:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 



Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 20.12.2022 14:41 

2 Ryszard Pisarek Za 20.12.2022 14:41 

3 Leon Barylak Za 20.12.2022 14:41 

4 Edward Kulig Za 20.12.2022 14:41 

5 Józef Osowski Za 20.12.2022 14:41 

6 Barbara Konicka Za 20.12.2022 14:41 

7 Paweł Marchewka Za 20.12.2022 14:41 

8 Marek Pomykała Nieobecny ------------ 

9 Aneta Sawicka Nieobecny ------------ 

10 Jan Szwedo Za 20.12.2022 14:41 

11 Agnieszka Śladowska Za 20.12.2022 14:41 

12 Marek Żądło Za 20.12.2022 14:41 

13 Waldemar Sudoł Za 20.12.2022 14:41 

14 Marzena Kruźlak Za 20.12.2022 14:41 

15 Sebastian Pawlak Za 20.12.2022 14:41 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego  protokołu. 

 

Ad. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju  Gminy Kostomłoty na 

lata 2022-2025. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusje: 

Radny Józef Osowski- Strategia została opracowana na kilka lat, nawet poza naszą kadencje. 

Chciałbym złożyć wniosek o wpisanie do tej strategii hali sportowej w Lisowicach. Ta 

Strategia ogólnie przyjmuje założenia Rozwoju Gminy i działań, które będą podejmowane w 

różnych, zdrowotnych i narracji różnej. No mimo tego, że Lisowice to jest miejscowość tak 

500 działek, ponad 100 zabudowanych, można by powiedzieć największa w gminie. Pani 

Wójt się pytam… 



Sekretarz Gminy Anna Orzechowska – ja mam tylko pytanie, Panie radny jeśli chodzi o ten 

wniosek czy chce go pan dodać do dzisiejszej strategii, no dobrze tylko też to jest kwestia w 

którym miejscu tak? 

Wójt Gminy Janina Gawlik  – Ja proponuję Panie Radny,  żeby Pan złożył ten wniosek na 

piśmie, strategia będzie korygowana, zmieniana, bo w zależności od tego jak się pokażą 

środki unijne wtedy, bo był czas na składanie wniosków, natomiast czas minął. Chociaż  nie 

blokuje to zmiany w strategii, tylko trzeba nazbierać kilka wniosków, my musimy znowu to 

tu, to tu , znowu uzgodnić, wpisać i wtedy dokonywać zmian. Ale można złożyć na piśmie do 

wójta wniosek o to. 

Radny Józef Osowski – Miejscowość Lisowice, jest to można powiedzieć, że największa 

miejscowość w gminie Kostomłoty do rozwoju, a w ogóle się o tę miejscowość nie dba.  

Dlatego były zgłaszane wnioski do budżetu na przyszły rok, więc w budżecie na przyszły rok, 

no niestety nie zostało to ujęte, ale to już tradycja pani Wójt, ponieważ w tym roku było 

zgłoszone 13 wniosków do budżetu i żaden nie został uwzględniony przez panią Wójt. Tak, 

że jedyne, co można zrobić, to wpisać do strategii, bo może już w przyszłości będzie inny 

wójt będzie miał inne podejście. Dlatego tak jak powiedziałem, składam wniosek o wpisanie 

do strategii tego wniosku, a w którym miejscu to już chyba nie problem, dopracować i 

dopisać. Dziękuję. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli pani przewodnicząca mogę? Proszę państwa 4 lata 

działalności, cały czas analizujemy potrzeby gminy. Ja nie przeczę, że w każdej miejscowości 

jest potrzebna świetlica, tylko w pierwszej kolejności zawsze patrzyliśmy na zaangażowanie 

ludzi. Czyli, bo to nie sztuka wybudować, ktoś musi jeszcze otworzyć działalność w tej 

świetlicy i cokolwiek robić. Udało nam się napisać wniosek na dwie świetlice bliźniacze, 

ponieważ tam mieszkańcy na zebraniach wprost i to w dużej ilości ludzi przychodziło i 

prosiło o świetlice wiejskie. To jest Wichrów i Chmielów. Robiliśmy zebrania i napisaliśmy 

te projekty, otrzymaliśmy pieniądze, budujemy. Natomiast, trzy zebrania odbyły się w 

Lisowicach, maksimum dwoje ludzi przyszło, troje w tym jeden – Pan, radny. Nie było 

żadnego zaangażowania ludzi ani potrzeb. Ja w tym roku ponownie jadę po wsiach, jak co 

roku i chciałabym się dowiedzieć, czy ci ludzie potrzebują tej świetlicy czy nie. Jeżeli będzie 

taka inicjatywa i będzie taka potrzeba, to o tą świetlicę będziemy się starać, ale żeby ją 

wybudować tylko po to żeby ona stała, nawet nie miał jej, kto otworzyć, to nie ma takiej 

potrzeby. Będę rozmawiała na pewno z mieszkańcami, nikogo nie eliminuję. W Lisowicach, 

praktycznie oprócz świetlicy macie wszystko. Pierwsze oświetlenia, pierwsze drogi porządne, 

nie ma tam potrzeby, są miejscowości, którzy zanim dojdą do standardu Lisowic to jeszcze 

troszeczkę potrwa. Także będę na zebraniach w miesiącu marcu i będę chciała naprawdę 

usłyszeć od mieszkańców Panie radny, bo Pan mówi od siebie, ja pana rozumiem, natomiast 

na zebraniu zawsze jest dwoje dodatkowych mieszkańców. Dwoje. Chociaż tam jest zaplecze 

Wrocławia. Wezmę też z Urzędu Skarbowego ile ludzi u nas się rozlicza na terenie Gminy i 

pan bardzo dobrze wie, że większość ludzi odprowadza podatki do Wrocławia nie do Gminy 

Kostomłoty. Także to też jakby rzutuje, pretensje ludzi, że płacą podatki, nie do końca tak 

jest, ale jeżeli będę widziała zaangażowanie społeczeństwa, że potrzebują tej świetlicy zrobię 



wszystko, żeby ta świetlica czy mała, jakaś tam pomieszczenie do sportu było zrobione.  

Dziękuję. 

Radny Ryszard Pisarek – Jeszcze ja. Można Pani Wójt, ja chciałbym jeszcze proszę państwa 

do wypowiedzi pani Wójt i do wypowiedzi pana Radnego. Tutaj pani wójt podzieliła prawda 

tą miejscowość, faktycznie ja jestem za tym żeby, tutaj też będzie rola radnego, ale to nie 

może też tak na siłę przekonywać, że ten mieszkaniec, który mieszka na terenie Lisowic też 

jest obywatelem tejże Gminy. Obywatelem, mówię tu głośno i dlatego tym ludziom, tej 

grupie ludzi, którzy tam zamieszkują, bo ja jeżdżę ja widzę tę miejscowość, jest to duża 

miejscowość, tak jak jest rozbudowana jest to wielka chwała, że tutaj ciągną mieszkańcy z 

zewnątrz do naszej Gminy. Owszem, ja tutaj panią wójt rozumiem, że środki ważne są, ale też 

możemy tutaj rozmawiać z mieszkańcami i ja przyczynie się do tego pani wójt, bo ja uważam 

to jest już dyskutowane już czwarty rok, kadencja się już kończy powoli, a cały czas wraca 

temat właśnie Lisowic. I dlatego tutaj ja będę orędownikiem, nie chce skłócać, ani pani wójt 

ani pana radnego, ani tutaj naszą grupę radnych, tylko ja tutaj się wczuwam w ludzi 

mieszkających na terenie Gminy Kostomłoty. Ja wiem, że jest rozrywka, wiem, że niektóre 

miejscowości mają te piękne świetlice, piękne biblioteki, ale nie korzystają. Spróbujmy pani 

Wójt, ja uważam, że pani Wójt jest na tyle rozsądną osoba, że pani waży te środki finansowe, 

tak jak Pani wójt tutaj powiedziała, że, jeżeli będzie taka potrzeba, tejże społeczności, będą 

wypowiedzi na zebraniu. Ja Pani wójt się angażuje nawet, ja bym pojechał na to zebranie, 

będę wdzięczny, że zostanę zaproszony, bo też mi zależy żeby, nie dzielić społeczności na 

terenie naszej gminy, bo jesteśmy po to żeby taka działalność kulturalna też istniała, bo nie 

sama pracą żyjemy, ale też ta młodzież, która też tam zamieszkuje chce też jeszcze coś 

uprawiać poza lekcjami i te sprawy tej polityki kulturalnej. I Panie przewodniczący, no jest 

Pan przewodniczącym komisji rewizyjnej. Ja już pani Wójt powiedziałem, będzie zebranie, 

tylko żeby to nie było, że będą tylko dwie osoby. Będę zawiedziony, dlatego ja przyjadę na to 

zebranie. Dziękuję.  

Wójt Gminy Janina Gawlik  – tak, i tutaj, jeżeli będzie pokazane zaangażowanie 

miejscowości, że faktycznie potrzebują, jak tylko pokażą się środki na świetlicę, będziemy 

rozmawiać, natomiast nie dla dwóch osób. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska - ale w strategii też jest tak ujęte, że… 

Wójt Gminy - Bo chociaż jeszcze powiem. Strategia nie ma żadnego związku z programami, 

które się pokazują w większości, bo programy się pokazują, ale były 3 osoby, kiedy 

zapytałam się czy chcą świetlicę to jedna odpowiedziała tak, a druga powiedziała nie, bo nie 

ma zainteresowania. Nawet w tych dwóch osobach nie było zgody. 

Radny Józef Ossowski - ale to tylko mąż pani Śmidody powiedział, że nie chce. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Ja nie wiem. Wiem, że było 1 na 1. 

Radny Edward Kulig – Pani Wójt, ale może nie mieli gdzie się spotkać. 



Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, było ciepło i byliśmy pod wiatą, maja bardzo ładną wiatę i 

na pewno by się tam ze 30 osób zmieściło, ale powiedziałam, będziemy na zebraniu, 

będziemy rozmawiać, nie wracamy do tego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Ta strategia, żeby jasno było 

powiedziane, nie blokuje tego, żeby w Lisowicach nie powstała świetlica czy hala sportowa. 

Radny Józef Osowski- pani wójt ta strategia jest do 2030 roku, tak jak powiedziałem może 

będzie inny wójt, bo póki jest kadencja i budżet na przyszły rok, to tej świetlicy czy hali 

sportowej nie ma, na przyszły rok. Także nie rozmawiajmy o tym, tylko o strategii do 2030 

roku, dlatego proszę kolegów radnych o poparcie tej poprawki, bo to jest do 2030 roku, a jest 

taka możliwość, że można wpisać w grafik ta strategie, to, co dotyczy dwóch osób. 

Faktycznie ostatnie 2 czy 3 lata, to tak było, bo powiedzieli mieszkańcy, że nie będą 

przychodzić na spotkania z panią wójt, bo pani wójt dyskutuje z nimi tak jak z nami. My 

musimy to… no właśnie tak dyskutuje pani na zebraniach, nie dopuszcza do głosu.  

Mieszkańcy powiedzieli, że nie będą przychodzili, były spotkania z panią wójt w świetlicy w 

Karczycach, było bardzo dużo osób, przyjeżdżali, ale doszli do wniosku, że po prostu nie ma, 

z kim dyskutować. Dziękuje bardzo. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ja może sprostuję, bo troszeczkę chyba pana poniosło i tu jest 

problem, dlaczego może nie możemy się dogadać. Panie Radny, mówi pan nieprawdę. W 

Karczycach spotykaliśmy się w sprawie Eko Abu.  I to był zupełnie inny temat, natomiast nie 

wiem, nikt mi nie powiedział, że nie chce ze mną rozmawiać. Jeżeli chodziło o zebranie 

wiejskie w sprawie świetlicy nikt pana nie poparł. Nikt. Także, żebyśmy się już nie kłócili, 

panie radny. Będę na zebraniu, jeżeli będą ludzie i wtedy pojedzie ze mną bezstronny pan 

zastępca czy radni pojadą i zobaczą ile ludzi pana wniosek poprze. Bo tam, tak jak pan 

powiedział, kupę ludzi mieszka. I na tyle. 

Radny Józef Osowski – Pani chce prostować a znowu kłamie. Nie było żadnego spotkania w 

sprawie świetlicy, czy hali, bo było tylko te spotkania roczne, które pani przyjechała, jak co 

roku na spotkanie, nie było to pod tytułem ” spotkanie w sprawie świetlicy” proszę sie 

kłamać. A spotkania w Karczycach były w spawie Eko Bau i były również normalnie sprawy 

wiejskie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie było. 

Przewodnicząca Radny Gminy zamknęła dyskusję. Panie radny, bardzo proszę o złożenie 

wniosku i będziemy na złożenie wniosku pisemnie. 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Śladowska - Proszę o pisemne złożenie wniosku i my 

jeszcze raz wrócimy do tego tematu. Teraz wracamy do punktu 10.  

Radny Żałobniak – to jest wniosek formalny a wniosek formalny powinien być przyjęty lub 

odrzucony. 



Przewodnicząca Rady Gminy poddało wniosek formalny radnego Józefa Ossowskiego w 

sprawie wpisania do Strategii budowę hali albo świetlicy w miejscowości Lisowice pod 

głosowanie. Rada Gminy przyjęła wniosek formalny głosując w następujący sposób: 

Za-  7  

Przeciw – 6. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła 2 minuty przerwy. 

Przewodnicząca Rady Gminy wznowiła obrady. 

Po wpisaniu do Strategii „ budowę albo hali albo świetlicy w miejscowości Lisowice”, 

poddała uchwałę wraz z poprawkami pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez Radę 

Gminy w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Kostomłoty na lata 2022-2025. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 20.12.2022 14:56 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 1 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 20.12.2022 14:56 

2 Ryszard Pisarek Za 20.12.2022 14:56 

3 Leon Barylak Za 20.12.2022 14:56 



4 Edward Kulig Za 20.12.2022 14:56 

5 Józef Osowski Za 20.12.2022 14:56 

6 Barbara Konicka Za 20.12.2022 14:56 

7 Paweł Marchewka Za 20.12.2022 14:56 

8 Marek Pomykała Nieobecny ------------ 

9 Aneta Sawicka Nieobecny ------------ 

10 Jan Szwedo Wstrzymał się 20.12.2022 14:56 

11 Agnieszka Śladowska Za 20.12.2022 14:56 

12 Marek Żądło Za 20.12.2022 14:56 

13 Waldemar Sudoł Za 20.12.2022 14:56 

14 Marzena Kruźlak Za 20.12.2022 14:56 

15 Sebastian Pawlak Za 20.12.2022 14:56 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

Ad.11.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka w 

Gminnym Żłobku „Wesołe Skrzaty” w Kostomłotach. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i ja zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

przez radę Gminy w sposób następujący. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i 

wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku „Wesołe Skrzaty” w Kostomłotach. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 20.12.2022 14:57 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 



Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 20.12.2022 14:57 

2 Ryszard Pisarek Za 20.12.2022 14:57 

3 Leon Barylak Za 20.12.2022 14:57 

4 Edward Kulig Za 20.12.2022 14:57 

5 Józef Osowski Wstrzymał się 20.12.2022 14:57 

6 Barbara Konicka Za 20.12.2022 14:57 

7 Paweł Marchewka Za 20.12.2022 14:57 

8 Marek Pomykała Nieobecny ------------ 

9 Aneta Sawicka Nieobecny ------------ 

10 Jan Szwedo Za 20.12.2022 14:57 

11 Agnieszka Śladowska Za 20.12.2022 14:57 

12 Marek Żądło Za 20.12.2022 14:57 

13 Waldemar Sudoł Za 20.12.2022 14:57 

14 Marzena Kruźlak Za 20.12.2022 14:57 

15 Sebastian Pawlak Za 20.12.2022 14:57 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12.  Wnioski i oświadczenia. 

Radny Mariusz Żałobniak – Ja mam taki wniosek panie Skarbniku o przekazanie tych 

wniosków do budżetu, które zostały złożone…. 

 

Ad. 13.  Sprawy różne. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jestem po negocjacji stawek nowych na śmieci, rozdam, ja 

prosiłam o Komisje, i myślę, że ona się odbędzie. Jakbyście państwo zaproponowali zmiany 

w opłatach. W tej tabeli są podane obowiązujące w chwili obecnej i te, co podpisujemy 

aneksowo z ALBĄ, to są ceny, które ALBA wygrywa przetargi w poszczególnych gminach. I 



tu zwróćcie uwagę, że tanio to już było, natomiast najwięcej drożeje nam papier, tektura 1020 

zł na tonie. 

Radny Mariusz Żałobniak – w tej informacji brak takiej treści, jakie ilości tonażowo, jaka 

kwota tez za to wychodzi w zwiększeniu na okres styczeń luty. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – prawie 30 %. Ilości są za każdym razem różne, wiadomo, że 

papier odbiera się, co pół roku. Natomiast w naszej strukturze, niesegregowane są najwięcej, 

zaraz za tym idą tworzywa sztuczne. I tutaj mamy dość duże skoki. Papier i tektura mam 

nadzieję, że będzie teraz trochę mniej, bo ludzie wybierają ten papier i tekturę i palą w 

piecach, ale przyjdzie lato to papier i tektura się pokarze. Ale panie radny trzeba byłoby, co 

miesiąc mnożyć, 

Radny Mariusz Żałobniak – Średnia roczna jest, tylko z 11 miesięcy 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Nie mniej jednak rzutuje średnio przy zastosowaniu tych cen, 

patrząc na listopad, to podwyżka jest około 34 %. 

Radny Paweł Marchewka – ja mam takie pytanie, bo wtedy było mówione, mówiliśmy nie raz 

na wspólnych komisjach podnieść opłatę odpadów BIO, no i mamy różnicę tylko 20 zł. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Podwyżka, ale ile płacimy za bio? 

 Radny Paweł Marchewka - Ale biorąc np. szkło … 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Na szkle mamy podwyżkę 1000 zł. za Bio płacimy dzisiaj 1500 

zł. 

Radny Waldemar Sudoł -To są ceny, które my płacimy firmie? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – i teraz stawiając 10 worków pod domem to jest tona. Pierwsza 

tabelka to jest, co teraz płacimy, od 1 stycznia płacimy drugą tabelkę. Ja na komisje 

przygotuję z 3 miesięcy ilości z poszczególnych frakcji. Fakturowanie Przygotujemy za 

ostatni kwartał ilościowo z faktur, jakich frakcji ile zostało zabranych. 

 Radny Mariusz Żałobniak – Pani wójt, ja wnioskuję żeby był to okres za 11 miesięcy, to 

pokaże okres zimowy, styczeń, luty, marzec 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Panie radny my nie możemy jakby powoływać się na tamtą 

zimę, dlatego że tej zimy ja mam nadzieję, że będzie trochę mniej 

Radny Mariusz Żałobniak – ok. wtedy zobaczymy, jaki mniej więcej tonaż jest 

Wójt Gminy Janina Gawlik–, czyli za 11 miesięcy 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Śladowska – ja bym proponowała spotkanie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – bardzo bym prosiła o konstruktywne wnioski, jeżeli chodzi o 

stawki za śmieci i jeszcze bardzo bym prosiła o ko rytowanie, utwardzanie dróg. 



Radny Ryszard Pisarek – mam zapytanie, ponieważ mamy tutaj tabele opracowaną czy pani 

wójt próbowała z innych gminach jak to … 

Wójt Gminy Janina Gawlik – to są stawki, które zostały dane przez ALBE do Katów 

Wrocławskich, do Żarowa i wygrywali tymi stawkami, bo inne firmy dawały większe, 

zobaczymy ile u nas stanie, być może będzie taniej, natomiast od 1 stycznia takie stawki. 

Pamiętajmy to są stawki na styczeń luty, do przetargu znowu mogą być inne stawki. Do 

aneksu. 

Radny Edward Kulig- Pani wójt, ja mam taką prośbę, żebyśmy mieszkańcy w tej chwili 

Godkowa 13, to już Pani wie, temat już jest, żebym ja nie dostawał informacji, bo 

przyjeżdżają nawet dzwonią, że jak przychodzi okres zimowy, żeby nie było informowania 

poprzez panią przewodnicząca, panią wójt i tak dalej, żeby ktoś przyjechał i odśnieżył im, 

żeby oni mogli skorzystać z tego żeby kupić sobie chleb czy jakieś artykuły stamtąd, nie tylko 

mówię o Osieczynie, o Godkowie w tej chwili, tylko żeby po prostu mieli taki dostęp i 

również żeby ten dostęp miał nie daj panie boże pogotowie. I za tym ten drugi element, bo to 

już trwa trochę Pani wójt, pani wice wójt żeby po prostu te znaki postawić. 

Zastępca Alicja Meusz- tablice miały być dziś, ale ze względu na różnego rodzaju opóźnienia 

czekamy na tabliczki, może będą jutro, są zamówione, piękne 30 centymetrowe, 80 cm 

szerokości, na słupeczkach, Czekamy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Jeżeli chodzi o odśnieżane, po kolei biorą wszystkie drogi 

gminne, kieruje tym ZGK i na bieżąco odśnieża, nie jest tak do każdej jednej miejscowości 

wjadą o tej samej godzinie, czyli na bieżąco odśnieżają. Dzisiaj było sypanie piachem, ii tez 

Pan z Osieczyny i się2 razy przewrócił i był u mnie. Niemniej jednak zanim dojdą te 

wszystkie zakręty. Jedyna Osieczyna sypana jest wzdłuż. My sypiemy zresztą chyba tak jak 

powiat tez na zakrętach tylko, nie sypie dróg, Natomiast staramy się, aby wszystko było 

odśnieżone. Idzie lato i pro blech chyba jutro zniknie. 

Radny Edward Kulig – ja tylko mówię na przyszłość, żeby nie było takiej sytuacji, że my się 

będziemy komunikować, Przekazuję od mieszkańców to, co Pani teraz mówię. 

Wójt Gminy Janina Gawlik. – Proszę się ni Ebay do mnie dzwonić, nie musi być 

pośredników. Proszę się tez ni Ebay dzwonić do prezesa ZGK, bo to zadanie jest jemu 

zlecone. 

Radny Edward Kulig.- Tabliczki to też jest bardzo ważna sprawa, dmuchajmy na zimne 

Sekretarz Gminy Anna Orzechowska - ja jeszcze tutaj do Państwa Radnych mam jedną 

uwagę. Chciałabym sprostować, bo w programie sesji wkradł się błąd i strategia jest 

opracowywana na lata 2026- 2030. W uchwale jest w porządku. Natomiast w programie sesji 

jest błąd. Dlatego prostuję ze to jest na lata 2026-2030. 

Będziemy troszeczkę rozkopywać. 

Chciałam złożyć życzenia, mamy dużo pracy. 



My, jako Rada składamy wam dużo dobrego. 

Radny Ryszard Pisarek – chciałem podziękować radnym dali pani wójt. Serdecznie 

podziękować skarbnikowi. Sołtysom podziękować za przybycie w tak zimny dzień 

Przewodnicząca – chcieliśmy bardzo podziękować pani Irence, jest na ostatniej sesji. Z 

serdecznym podziękowaniem.  

Radny Ryszard Pisarek - Wszystkiego najlepszego na nowej drodze życia. Serdecznie chcemy 

Pani podziękować. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Radę Gminy przejmuje pani Magda Galant. 

Pracownik Urzędu Gminy Irena Piotrowska- chciałabym podziękować za współpracę, 

zaufanie za życzliwość, jakiej doświadczałam z Państwa strony i żegnając się z Państwem 

chcę życzyć wszystkiego dobrego, pomyślności w życiu zawodowym i rodzinnym i żeby 

wszystkie podejmowane przez Państwa decyzje były zawsze trafne. 

 

Ad. 14. Zakończenie obrad LV sesji Rady Gminy. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka 

Śladowska zamknęła obrady LV sesji Rady Gminy. 

Protokołowała Magdalena Galant 

 


